
Verslag vergadering van de leerlingenraad november 2023 

Notulist: Noël 
 
De volgende punten zijn besproken: 
 

• De geplande datums van de leerlingenraad worden door de betrokkenen doorlopen.  
 

• Niet alle kinderen vinden de surprise leuk. Het blijft een pijnpunt dat veel kinderen 
erg veel moeite doen maar er ook nog een groep is die zich er makkelijk vanaf maakt. 
Vraag is of dit nogmaals besproken kan worden en of er na de surprise kan worden 
gekeken of we er volgend jaar mee doorgaan of dat er een alternatief programma 
moet komen. 

 

• Vraag van Fleur is of er nog wat aan de speelplaats gedaan wordt? 
Er wordt niet goed omgegaan met het losse speelgoed. Dit is allemaal kwijtgeraakt. 
Nu zijn er weer te weinig leuke dingen die in de pauze kunnen worden gedaan. 
Er wordt gevraagd voor een picknicktafel want er zijn best wat kinderen die willen 
tekenen. 

 

• De leerlingen van gr 8 geven aan dat er maar weinig kinderen zin in de musical 
hebben. Ik heb gezegd dat ze dit met meester Martin moeten bespreken. 
Vraag is of we voortaan eind gr 7 al kunnen checken of de kinderen een musical 
willen doen. 

 

• Verder complimenten voor de poetsploeg. De school ziet er een stuk schoner uit! 
 
Groetjes van de leerlingenraad 

 

 


